
Diverse reac es heb ik gelezen en daarmee ben ik het ook eens dat als wij bewindvoerders geen BTW 
meer in rekening mogen brengen er dan wel een GOEDE en GEPASTE compensa e tegenover staat. 
Naar mijn inziens zijn er 2 op es mogelijk. Alles blij  bij hetzelfde of we hoeven geen BTW meer in 
rekening te brengen maar de a rek voorbelas ng BTW blij  wel voor ons in tact. Andere op es zijn 
er niet.  

Het is jammer dat het beroep van bewindvoering de afgelopen 10 jaar flink wordt uitgeknepen en 
kapotgemaakt. Daar is de overheid eenmaal goed in heb ik gezien en ervaren. Steeds meer mensen 
zullen in financiële problemen komen en er niet meer uit komen. Dat is jammer en zal zo blijven zo 
lang niemand bij de overheid zijn ogen open doet. Blijkbaar moeten er al jd eerst grote problemen 
en duurt het weer jaren om ze op te lossen zoals de Toeslagenaffaire.  

Even een korte samenva ng van het kapot maken van ondernemers in algemene zin en 
bewindvoerders specifiek: 

- Zelfstandigena rek verlaagd 

- MKB-Winstvrijstelling verlaagd  

- Gemeentes die zelf bewindvoering gaan uitvoeren (Prach g voorbeeld van Groningen) 

- Schuldenregeling duurt  nog maar 1,5 jaar (Afwachten op onderzoeken eerste resultaten en 
recidive) 

- Bij € 0,- aanbod MSNP tegen finale kwij ng geen hoog tarief bewindkosten mogen innen 

Bewindvoerders die hoge kosten maken zoals huur, energie, personeel etc. zullen het heel zwaar 
krijgen.  

Gemeentes zijn niet in staat om hun inwoners goed te kunnen helpen. Ambtenaren met een mooi 
salaris en een deel jd baan hebben geen inlevingsvermogen in de doelgroep van arme en kwetsbare 
mensen. Ik ondervind dat dagelijks met mijn werk.  

Wat zou er gebeuren als bewindvoerders geen BTW meer mogen rekenen? Voor de gemeentes is dat 
fijn want het kost minder en ook voor de mensen die de kosten van bewindvoering niet vergoed 
krijgen van de gemeente is dat fijn. Aan de andere kant hoe  de landelijke overheid minder geld over 
te maken naar de gemeentes en er zijn al veel gemeentes failliet en nog kunnen blijven bestaan. 
Eigenlijk zouden ze zelf in de WSNP moeten zi en. Verder krijgt de Belas ngdienst minder aan BTW 
binnen en dat maakt problemen met de begro ng. Ik zorg wel voor mijzelf en kom de uiteindelijke 
beslissing om wel of geen BTW te mogen innen en verrekenen wel te boven.  

Het wordt jd dat het is rus g gaat worden in bewindvoerdersland. Sinds 2014 probeert iedere 
ambtenaar zijn sausje er overheen te gooien en dat is om moe van te worden. Er is nog steeds geen 
landelijke scholingseis met aantal studie uren. Hoe moeilijk kan het zijn.  

Wat ook jammer is, is dat de VVD vroeger het ondernemerschap omarmde en nu het probeert kapot 
te maken door a rekposten te verlagen. Als ook nog de verplich ng van een 
arbeidsongeschiktheidsverzekering komt wordt de schade nog groter voor ondernemers. Het is 
normaal om winst te maken want anders ben je geen ondernemer. Je gaat ook niet in loondienst en 
maar genoegen nemen met het salaris waar je precies genoeg aan hebt om van te leven. Ziet u het al 
voor zich dat als wij geen BTW mogen innen dat bedrijven zoals de accountant en so ware Onview 
dat ook niet meer mogen doen. BTW vije omzet betekent ook BTW vrije kosten. Dus het meest 



makkelijke in de uitvoering is het mogelijk houden van BTW mogen a rekken van de uitgaven die wij 
als bewindvoerder hebben. 


